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Z Á P I S 
 

z 25. jednání Výboru pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost 

Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 

 

konaného dne 17. 10. 2023 od 13:00 hodin 

v zasedací místnosti N2.903(Karla Čapka),  

Krajský úřad Královéhradeckého kraje, Hradec Králové, Pivovarské náměstí 1245 

   

 

Přítomni: Mgr. Jana Drejslová, Ing. Jiří Franc, Mgr. Libuše Friedlová, Mgr. Petr Hamáček, 

PhDr. Filip Jiroušek, Ing. Bc. Jaroslav Kostelníček, RNDr. PhDr. Ivo Králíček, Ph.D., 

Mgr. Robert Novák, doc. PhDr. Pavel Vacek, Ph.D., PaedDr. Kamil Vávra, PhDr. Michal 

Vávra 

Omluveni:  Mgr. Jana Berkovcová, Mgr. David Joska, Jan Kalenský, Mgr. Pavel Káňa  

Stálí hosté: Mgr. Martin Horák, Ing. Markéta Cermanová (omluvena), Mgr. Ladislav Groh  

Přizváni: Mgr. Arnošt Štěpánek, MBA, PaedDr. Markéta Stuchlíková, Ing. Václav Jarkovský, 

Mgr. Svatava Odlová, Mgr. Martin Struna, Mgr. Martin Němeček, Mgr. Šárka 

Klimešová (omluvena), Mgr. Daniel Horáček  

Tajemnice: Mgr. Jiřina Klírová (omluvena) 

 

Program jednání: 

1. Zahájení, schválení programu jednání, jmenování ověřovatele zápisu 

2. Aktualizace Krajského akčního plánu rozvoje vzdělávání v Královéhradeckém kraji III             
3. Návrh na schválení darovacích smluv k mobilním učebnám I-KAP KHK II             

4. Vyúčtování poskytnuté návratné finanční výpomoci I-KAP KHK II 

5. Žádosti o změny v rejstříku škol a školských zařízení 
6. Informace o aktuálním návrhu rozpočtu odvětví školství pro r. 2024 

7. Různé, diskuze, závěr  
              

Předsedkyně výboru Mgr. Jana Drejslová zahájila 25. jednání Výboru pro výchovu, 
vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Královéhradeckého kraje (dále také jen „výbor“) a celé jej 
řídila. Přivítala přítomné členy a hosty, omluvila nepřítomné. Konstatovala, že je přítomno 8 členů 
výboru a výbor je tedy usnášeníschopný.  
 
K bodu 1 
Zahájení, schválení programu jednání, jmenování ověřovatele zápisu - Mgr. Jana Drejslová 
Předsedající seznámila členy s návrhem programu jednání. Nikdo z přítomných neměl návrh na 
doplnění programu. 
Ověřovatelem zápisu byl po jeho předchozím souhlasu navržen doc. PhDr. Pavel Vacek, Ph.D. 

   Návrh usnesení - hlasování:  
Pro:     8 
Proti:    0 
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Zdržel se:   0 
 
 
 
USNESENÍ VVZ/25/26/2023 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Královéhradeckého kraje  

schvaluje 

I. 

program jednání: 
1. Zahájení, schválení programu jednání, jmenování ověřovatele zápisu  

2. Aktualizace Krajského akčního plánu rozvoje vzdělávání v Královéhradeckém kraji 
III             

3. Návrh na schválení darovacích smluv k mobilním učebnám I-KAP KHK II             

4. Vyúčtování poskytnuté návratné finanční výpomoci I-KAP KHK II 

5. Žádosti o změny v rejstříku škol a školských zařízení 
6. Informace o aktuálním návrhu rozpočtu odvětví školství pro r. 2024 

7. Různé, diskuze, závěr   

II. doc. PhDr. Pavla Vacka, Ph.D. jako ověřovatele zápisu 

 
 
K bodu 2 
Aktualizace Krajského akčního plánu rozvoje vzdělávání v Královéhradeckém kraji III  - Mgr. Martin 
Němeček           
Podklady k projednávanému bodu obdrželi členové výboru předem v elektronické podobě.  
Mgr. Němeček shrnul základní informace, přítomní neměli k bodu dotazy. 
 
Návrh usnesení – hlasování:  

Pro:     8 
Proti:     0 
Zdržel se:    0 
 
 

USNESENÍ VVZ/25/27/2023 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

I. projednal 

aktualizaci Krajského akčního plánu rozvoje vzdělávání v Královéhradeckém kraji III a 

II. 

doporučuje 

Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit aktualizaci Krajského akčního plánu rozvoje 
vzdělávání v Královéhradeckém kraji III 

 
 
K bodu 3   
Návrh na schválení darovacích smluv k mobilním učebnám I-KAP KHK II - Mgr. Martin Němeček           
Mgr. Němeček shrnul základní informace z materiálu, který měli členové výboru k dispozici předem 
v elektronické podobě. 
Na otázku doc. Vacka a Ing. Kostelníčka, jaká byla stanovena kritéria pro výběr školy, se kterou byla 
uzavřena Smlouvy o partnerství v projektu Implementace Krajského akčního plánu rozvoje vzdělávání 
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v Královéhradeckém kraji II, byla odpověď Mgr. Němečka zaslána dne 18.10.2023 emailem všem 
členům výboru. 
 
V průběhu projednávání bodu se počet přítomných členů výboru zvýšil na 9. 
 
Návrh usnesení – hlasování:  

 
Pro:     9 
Proti:     0 
Zdržel se:    0 
 

 
USNESENÍ VVZ/25/28/2023 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

I. projednal 

návrh na schválení darovacích smluv k mobilním učebnám I-KAP KHK II a 

II. 

doporučuje 

Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit návrhy darovacích smluv k mobilním učebnám I-
KAP KHK II uvedeným subjektům 

 
 
K bodu 4 
Vyúčtování poskytnuté návratné finanční výpomoci I-KAP KHK II - Mgr. Martin Němeček  
Mgr. Němeček shrnul základní informace z materiálu, který měli členové výboru k dispozici předem 
v elektronické podobě. K tématu nebyly vzneseny dotazy. 
 
V průběhu projednávání bodu se počet přítomných členů výboru zvýšil na 10. 
 
Návrh usnesení – hlasování:  

Pro:    10 
Proti:     0 
Zdržel se:    0 
 

USNESENÍ VVZ/25/29/2023 
 Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

I. projednal 

vyúčtování poskytnuté návratné finanční výpomoci I-KAP KHK II a 

II. 

doporučuje 

Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit vyúčtování poskytnuté návratné finanční výpomoci 
v rámci projektu I-KAP KHK II 

 
 
K bodu 5 
Žádosti o změny v rejstříku škol a školských zařízení – Mgr. Martin Struna 
Mgr. Struna představil jednotlivé žádosti o zápis změny do rejstříku škol a školských zařízení dle 
uvedené tabulky, které oddělení SSV aktuálně řeší. 
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Mgr. Štěpánek informoval o jednáních k projetu nové střední školy - Střední škola Elite School s.r.o. 
Ing. Kostelníček informoval, že žadatel již oslovuje žáky základních škol. 
 
Dále proběhlo informativní (orientační) hlasování o jednotlivých žádostech:  

Název žadatele Výsledek orientačního hlasování 

Centrum vzdělávání s.r.o. 6-1-3 

Střední škola Sion High School 0-5-5 

Základní škola speciální a praktická škola Diakonie ČCE Vrchlabí 10-0-0 

Bezpečnostně právní akademie, s.r.o., střední škola 9-0-1 

Střední škola Elite School s.r.o. 0-3-7 

 
 
Návrh usnesení - hlasování:  

Pro:    10 
Proti:    0 
Zdržel se:   0 

 
USNESENÍ VVZ/25/30/2023 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

I. projednal 

aktuální žádosti o zápis změny v rejstříku škol a školských zařízení  

II. 
bere na vědomí 

předložené žádosti o zápis změny v rejstříku škol a školských zařízení  

 
 
K bodu 6 
Informace o aktuálním návrhu rozpočtu odvětví školství pro r. 2024 – Ing. Václav Jarkovský 
Ing. Jarkovský shrnul základní informace z materiálu, který byl členům výboru poskytnut s předstihem 
v elektronické podobě. Přítomní neměli dotazy či připomínky.  
 
Návrh usnesení – hlasování:  

Pro:    10 
Proti:     0 
Zdržel se:    0 

 
USNESENÍ VVZ/25/31/2023 
Výbor pro výchovu, vzdělávání a zaměstnanost Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

I. projednal 

informaci o podobě návrhu rozpočtu pro odvětví školství a požadavcích na r. 2024 

II. 

doporučuje 

Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje zabezpečit objemy rozpočtu pro rok 2024 dle požadavků 
odvětví školství a ve schváleném rozpočtu, popř. jeho úpravách zohlednit doposud neřešené 
požadavky 
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K bodu 7 
Různé, diskuze, závěr – Mgr. Jana Drejslová 

• Ing. Kostelíček - Budou se i nadále hrazeni ukrajinští asistenti pedagoga? Ing. Jarkovský - 
Krajský úřad bude „ukrajinské“ asistenty i nadále hradit. 

• Mgr. Štěpánek informoval o navrhovaných úsporách ve školství, kterými jsou například: 
zastropování PH max, parametrizace asistentů pedagoga.  

• Mgr. Friedlová - Budou se menší školy slučovat do větších? Mgr. Štěpánek -  Ano je to úvaha 
MŠMT. Je to ale spíše strategie. Není to aktuální návrh na šetření. 

• Hamáček - Větší počet učitelů ve třídách je užitečný. Tandemová výuka je potřebná, učitelé to 
ve velkých třídách sami nezvládají. Odcházejí pak do venkovských škol. Velké školy nemají 
prostory na dělení tříd. 

• Mgr. Novák – Jsou i některé školy, kde je více pedagogických pracovníků zaměstnáno 
neefektivně. Dělení hodin má smysl jen v určitých případech. Ne například při frontální výuce. 
Mgr. Štěpánek - V české republice je ve srovnání s evropskými státy nižší počet žáků na 
1 učitele.  

• Ing. Kostelníček - Jaké jsou plány v oblasti zájmového vzdělávání? Mgr. Odlová - Základní 
umělecké školy jsou financovány normativně. Nemělo by docházet k navyšování kapacity.  

• Mgr. Novák – bude i v příštím roce možné naplnit třídy krajských SŠ na 31 žáků? Mgr. Struna - 
Ano, ředitelé škol byli již o této možnosti informováni. 

• Mgr. Štěpánek – informoval o plánovaných změnách přijímání na SŠ, stavu žádostí o zápis 
Gymnázií se sportovní přípravou a kauze Dětský domov Nechanice. 

 
Předsedkyně výboru poděkovala všem přítomným za účast a informovala o termínu dalšího jednání 
VVVZ: 

 

26. jednání 
5. 12. 2023 od 13:00 hodin 

místo bude upřesněno v pozvánce (restaurace) 

Jednání výboru bylo ukončeno ve 13:53 hodin. 

 
………………………………………………..    ………………………………………………….. 
Mgr. Jana Drejslová doc. PhDr. Pavel Vacek, Ph.D., 
předsedkyně ověřovatel 
 
 
 
 
 
V Hradci Králové 10. 11. 2023  
zapsala: Mgr. Jiřina Klírová (z podkladů zaznamenaných Mgr. Horáčkem) 


